

《单词百科:recoverable是什么意思?recoverable怎么发音?recoverable的解释和用法》

英语单词recoverable是什么意思?recoverable怎么读?recoverable怎么发音?简答网为您整理了recoverable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



recoverable怎么读

recoverable的读音:[r k v r bl]

recoverable的意思

1、adj.可重获的;

recoverable的相关词组

1、recoverable amount 可收回金额

recoverable的近义词

1、curable adj.可治愈的;

recoverable的反义词

1、unrecoverable adj.不可回收的;

recoverable的双语例句

1、Expenses incurred to prevent threatened damage amount to recoverable damage in so far as reasonably incurred.

为预防可能发生的损害的威胁而发生的费用,只要是合理引起的就可以计入可回复的损害.

2、The accuracy of CBM recovery factor prediction will directly influence the calculation of recoverable reserves.

煤层气预测采收率准确与否,直接影响着可采储量的计算精度.

3、Recoverable pecuniary damage is a diminution of the victim's patrimony caused by the damaging event.

可回复的财产损害指受害人在损害事件中遭受的财物的减少.

4、Section 107 (a) defines in general terms the costs and damages recoverable under CERCLA.

第107条 (a) 用一般术语解释了费用和损害赔偿,依据《综合性环境反应、赔偿与责任法案》是可以追究的.

5、If you decide not to buy, the money you have spent on the survey is not recoverable.

如果你决定不买,你在调查上花的钱是收不回来的。

6、Travel expenses will be recoverable from the company.

差旅费用可到公司报销。

7、In other words, frictional work is not completely recoverable.

换句话说, 摩擦力的功不能完全回收.

8、The optical properties of a recoverable mercury salt photochromic paint were studied.

本文介绍了一种汞盐可逆光色涂层.

9、Data of natural gas are surplus recoverable reserves.

天然气数据为剩余技术可采储量.

10、These things will not be recoverable unless within the contemplation of the parties.

这些东西除非在当事人考虑之内, 否则不能要求赔偿.

11、Recoverable Coal Reserves (2003 E) 101 , 903 million short tons.

天然气消费10890亿立方英尺.

12、Leaf and root year-round recoverable.

叶、根全年可采.

13、Only direct losses are recoverable.

仅直接损失可获得赔偿.

14、How are the recoverable damages to be measured?

怎样测定可追究性损害赔偿?

15、Is the only way to guarantee the authenticity of the evidence, practicality, and recoverable.

只有这样, 才能保证证据的真实性、实用性、可采性.

以上是简答网为您整理的recoverable怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/recoverable>